

English

搜索

网站首页

学院概况

师资队伍

招生工作

人才培养

科学研究

党建工作

学生天地

师资队伍

教授

副教授

[首页](#) > [师资队伍](#) > [教授](#)

殷俊

时间:2017-09-15 18:18:19 点击次数: 5352 来源:



殷俊

基本信息：男，教授，硕士研究生导师。英国Vicon Motion Systems国际认证教师，日本SELSYS ComicStudio国际认证教师。中国动画学会理事，江苏省高校动画、数字媒体教学指导委员会秘书长，江苏省传媒艺术研究会理事，江苏省工艺美术协会设计师分会理事，江苏省数字艺术设计专家委员会副主任委员，国际商业美术设计师协会江苏地区专家委员会委员，江苏省工艺美术学会设计专业委员会委员，北京包豪斯文化艺术院专家委员会（顾问团）委员。无锡古运河文化创意中心主任。工业和信息化部中国电子视像行业协会、中国数字艺术设计专家委员会组织的第六届全国数字艺术设计大赛终审评委；厦门国际动漫节金海豚动画作品大赛评委。江苏省高校“青蓝工程”优秀青年骨干教师。

研究方向：主要从事文化创意领域相关的动画艺术设计、交互艺术设计、数字媒体艺术设计、数字娱乐内容设计的教学与研究工作。

主要成果：近年来在《文艺研究》、《现代传播》、《当代电影》、《装饰》、《包装工程》等国家权威、核心等期刊杂志上发表了学术论文 30 余篇，被CSSCI、EI及CSCD收录多篇。出版了《动画视听语言》、《动画场景设计》、《数字影视动画场景创作》、《动画分镜头台本设计》等 9 部教材、专著。主持、参与了多项国家级、省级、市厅级科研、教改项目。独撰论文荣获江苏省人民政府主办的第十三届哲学社会科学优秀成果奖三等奖；江苏省教育厅主办的第九届高校哲学社会科学研究优秀成果奖三等奖。荣获江南大学 2011 年教学成果二等奖，2013 年教学成果一等奖；2015 年至善教学奖等。

Jun Yin, professor of the Digital Media School, Jiangnan university, Master Advisor. He is the British Vicon Motion Systems international certification teacher, Japan SELSYS ComicStudio international certification teacher, Director of Chinese Animation Association, Secretary of the Jiangsu Provincial College of animation, digital media Teaching Guidance Committee, Director of Jiangsu province Media Arts Association, Director of the Jiangsu Provincial Association of Arts and crafts designers branch, Vice chairman of Jiangsu digital art design expert committee, Member of the Jiangsu Area Committee of experts on International Commercial Art Designers Association, Member of Jiangsu Institute of Arts Design Specialized Committee, Member of the expert committee of the Beijing Bauhaus Academy of Arts and Culture, the director of the Wuxi Ancient Canal Cultural Creative Center, Sixth National Digital Art Design Competition judge, and Xiamen International Animation Festival Golden Dolphin Animation Contest judge.

His research interests and direction include animation art design, interactive art design, digital media art design, digital entertainment content design teaching and research work.

In recent years, he has published more than 30 papers in the national authoritative and core journals, and 9 textbooks and monographs. He has presided and participated in a number of national, provincial and municipal level scientific research and teaching reform projects. His paper has been awarded the 3rd prize of the outstanding achievements of philosophy and social sciences, which is sponsored by the people's government of Jiangsu province. Another paper has been awarded the 3rd prize in the outstanding achievement award of the philosophy and social science research of the University in province, which is sponsored by the Education Department of Jiangsu Province. Moreover, he also won the second prize of the 2011 teaching achievement of Jiangnan University, the first prize in the 2013 teaching achievement of Jiangnan University, and the best teaching award of Jiangnan University in 2015.

- 钱鹏江
- 王峰



技术支持：信息化建设与管理中心
校内备案号：JW备170150

地址：江苏省无锡市蠡湖大道1800号
邮编：214122
联系电话：0510-85327307
服务邮箱：smxy@jiangnan.edu.cn



微信服务号



微信订阅号



e江南APP